

Location Guide to Tech Hall @ Convention Hall, Foyer & Theatre
位置指南 科技館 @會議廳、前廳及演講廳

Routes to **Tech Hall** 前往**科技館**之路線：

 Harbour Road Entrance
 港灣道入口  Convention Hall, Foyer & Theatre
 會議廳、前廳及演講廳  Halls 展覽廳 3F-G

 Harbour Road Entrance
 (adjacent to HKTDC Design Gallery)
 港灣道入口
 (毗鄰香港·設計廊)  Convention Hall, Foyer & Theatre
 會議廳、前廳及演講廳



 HKTDC
Hong Kong Electronics Fair
(Autumn Edition)
 香港秋季電子產品展

 Ufi
 Approved
 Event



5 Key Innovative Tech Elements converge at
Tech Hall @ Convention Hall
大創新科技元素凝聚
科技館 @會議廳

The "Tech Hall" (located at Convention Hall) gathers the most sought-after hi-tech electronic products in 5 zones, including "Virtual Reality", "Startup", "Smart Tech", "3D Printing" and "Robotics & Unmanned Tech".

設於會議廳的「科技館」，匯集5大受買家追捧的高科技電子產品專區，包括「虛擬現實」、「初創」、「智能科技」、「3D打印」和「機械人及無人操控技術」。

Virtual Reality 虛擬現實

NEW
新展區

The new **Virtual Reality zone** puts focus on reality emulation in applications of home entertainment, 3D photography, and more.
 虛擬現實專區聚焦於模擬現實的產品及應用，如用於家庭娛樂、3D攝影等。

3D VR All-in-one Headset (VRMIRA 1)

Aber Technology Co., Ltd.

Booth展位: CH-P15



Panoera360 M2

Zekino International Limited

Booth展位: CH-D01



INSIDE Anfield – VR Experience 體驗虛擬實境

Presented by Standard Chartered Bank, Inside Anfield is a VR experience that brings visitors direct to Anfield with exclusive access to the inner sanctum. Come and indulge yourself in a spectacular experience!

渣打銀行為您帶來一個虛擬實境的體驗 – Inside Anfield。參觀人士將被帶到晏菲路球場，獨家以利物浦球員身分體驗與領隊高普於更衣室中對話。齊來感受獨特體驗！



Booth展位: CH-J01

13-16/10/2016
 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

Startup 初創

NEW
新展區



The debut "Startup" Zone is an ideal platform for tech startups to get connected with manufacturers, suppliers, engineers, entrepreneurs, investors and professional buyers worldwide. Close to 50 technology startups, encompassing young enterprises, tertiary institutions and crowdfunding platform from Canada, the Chinese mainland, Taiwan, USA and Hong Kong, will showcase their innovative technologies and ideas on IoT, healthcare electronic, wearable, 3D printing, and consumer electronics.

大會首次設立「初創」專區，為初創企業提供一個展示產品與理念的理想平台，讓他們可直接聯繫世界各地的廠商、供應商、工程師、企業家、投資者及專業買家。近50家來自加拿大、中國內地、台灣、美國及香港初創企業，包括新晉公司、大專院校、眾籌集資平台等，展示物聯網、電子保健、穿戴式電子產品、3D打印及消費電子產品等創新科技及意念。

Soundbrenner Pulse (wearable vibrating smart metronome)

Soundbrenner Ltd.

Booth 展位: CH-G16

Smart Tech 智能科技

Smart Tech zone presents innovative consumer electronics geared to today's lifestyles, and includes app- and IoT-related devices.

智能科技專區展示專為現今生活方式而設的創新電子消費品，特別網羅具備應用程式及物聯網應用功能的電子裝置。



Ambi Climate (smart air conditioning controller)

Ambi Labs Limited

Booth 展位: CH-H08

Baby Sleep Wellness and Breathing Monitor STS100

Ospicon Technology Limited

Booth 展位: CH-H02

3D Printing 打印

Features 3D printers, related materials and technologies. 提供3D打印機及相關耗材和技術。

Inno3D 3D Printer S1

ASK Technology Group Limited

Booth 展位: CH-D10



Rethink Robotics

Intelligent Cad/Cam Technology Limited

Booth 展位: CH-C07

Robotics & Unmanned Tech 機械人及無人操控技術

Presents the latest-generation aerial cameras, remote-controlled drones, electric scooters and humanoid robots.

集中展示最新一代的無人操控航拍器、遙控四軸飛行器、電動滑板車及人形機械人等。

Scooter HX Bow-knot X3

Shenzhen Huanxi Technology Co., Ltd

Booth 展位: CH-B13



Accelerator

Zego Electronic Company Limited

Booth 展位: CH-C05

Drones in Action! 無人駕駛飛行器示範!

Experience the drones in action at **Convention Foyer!** 前往會議廳前廳體驗最新無人駕駛飛行技術!

Demo time 示範時間 | 13-15/10 2pm-4pm

Location 位置 | Drone Demo Area 無人駕駛飛行器示範專區

close to booth 鄰近展位 | CH-L01

www.hktdc.com/hkelectronicfairae